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Tid Klockan 14.30 - 16.00

IHUS, Salagatan 184, Uppsala och via Teams-digitaltPIats

Beslutande

Ovriga ncirvarande

Anmdlda farhinder

Underskrifter

Selveterare

Ordforande

Justerande

Peder Granath (S)
Thomas Tjäder (M)
Kjell Haglund (V)
Lars Björndahl (C)
Jan Lundberg (L)

Mark Schneider (S)

Nils Owe Bejermyr (KD)
Tommy Westerlund (M)
Ingrid Pineiro (S)
Maria Säfström
Sten Olsson
Per Gunneson
Hanna Ljungberg

Linn Brandelius (V)

P

fA-

ordftirande
vice ordfürande
ledamot
ledamot
ledamot

suppleant
suppleant
suppleant
suppleant
VD
Administrativ chef
Förvaltningschef
Marknadschef

suppleant

Justerandes sign

Lars
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Mötets öppnande
Ordftirande hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat.

$1 Val av protokolljusterare

Beslutades
att utse Lars Björndahl att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

$2 Godkännande av ftiredragningslista.

Beslutades
att godkänna utsänd füredragningslista.

$3 Föregående protokoll
Protokollet fr än 2020 -06 - I 8 lades till handlin gama utan synpunkter.

$4 Ekonomisk rapport per 2020-07-31
Administrativ chef informerade om det ekonomiska utfallet per 2020-07-31. Bolagets
resultat ar ca 5 mnkr bättre än budgeterat resultat justerat ftir reafürluster. Reafürlustema
uppgar till -258 mnkr och avser försäljningen av BLC, Kvarngärdet27:2 samt de 8
fastighetema och 5 bolagen i Steam-portföljen.

$5 Lånesituationen per 2020-07-31
Administrativ chef redogjorde ftir lånesituationen, enligt punkt 5 i kallelsen och med den
bifogat underlag. Informationen lades till handlingama.

$6 Information om pågående samordningsutrednÍng
VD informerade om status i pågående utredning. Enligt den senaste informationen som vi
har erhållit ska ärendet upp till KS den 2l oktober. Vi förväntar oss attfàta del av
underlagen i början av oktober. Informationen lades till handlingama.

$7 Genomfìirda ftirsäljningar och efterarbete
VD informerade om att 5 av IHUS dotterbolag och totalt 8 fastigheter sålts till Areim per 1

juli och att efterarbetet med dessa forsäljningar nu pågår ftr fullt. Informationen lades till
handlingama.

$8 Försäljning av ytterligare fastigheter
VD redogjorde für ytterligare möjliga lorsäljningar samt ftirfrågningar som vi erhållit från
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marknaden. Informationen lades till handlin garrø.

$9 Pågående projekt
VD informerade om status i pågående projekt. I huvudsak pågår projekt på de tre stora

brandstationerna i stan.

$10 Information från respektive team
Respektive chef informerade om läget i sitt team. En medarbetare (redovisningsekonom)

har sagt upp sig sedan förra mötet. Hon ersätts av en tidigare inhyrd konsult.

$11 Frågor av principiell beskaffenhet

$12 Övriga ärenden

Inga övriga ärende behandlades.

Ordftirande fürklarade mötet avslutat.

Utdragsbestyrkande


